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Contactinfo adviesraad 
Stedelijke Adviesraad Noord-
Zuidsamenwerking (STANZ) 
 
 

Advies gericht aan: 
Schepen Bram Van Braeckevelt 

 
 

 
                       Datum 
          15 september 2022 
 
ADVIES OVER Fair Gentse Feesten  
 

Aard van het advies 

☐ Gunstig 

☒ Gunstig onder voorwaarden 

☐ Ongunstig 

☐ Onthouding 
 

Soort advies 

☐ Verplicht  

☒ Spontaan 

☐ Op vraag  
 

Reglement, wet of decreet op basis waarvan advies werd verleend 
 
Het Decreet Lokaal Bestuur van 22 december 2017, artikel 2. 
Statuten Stedelijke Adviesraad Noord-Zuidsamenwerking (STANZ) van 26 mei 2014 
 

Aanleiding/Omkadering (situering/achtergrondinformatie) 
 
In het STANZ-memorandum geschreven in de aanloop naar de huidige bestuursperiode lanceerde de 

adviesraad reeds het idee van 'Faire Gentse feesten'. Als adviesraad houden we de vinger aan de pols 

en gaan we graag met de bevoegde schepen en diensten in dialoog over de invulling hiervan.  

De Gentse Feesten 2022 waren een absoluut succes. Het was duidelijk dat de Gentenaar – en 
iedereen van buiten Gent – met knaldrang zat en helemaal klaar was om de Gentse binnenstad te 
overrompelen. We zagen heel veel volk passeren, fantastische optredens en hebben weer heerlijk 
gesmuld. Maar alles kan beter en de Stedelijke Adviesraad Noord-Zuid heeft wel een idee (of 
meerdere) wat dat laatste aspect betreft. 
In het voorjaar van 2022 was nochtans wat commotie ontstaan over dat smullen op de Gentse 
Feesten. De eetstandjes die de hongerigen spijzen zouden namelijk een stuk vegetarischer worden, 
de klassieke braadworst was in gevaar. Daar was uiteraard niets van aan en werkelijk niemand lag 
nog wakker van het vegetarisch aanbod dat voor handen was tijdens de Feestenperiode. 
Integendeel, het was voor velen een ontdekking. 
 

Motivering van het advies 
 
Vegetarisme is eerder het domein van onze collega’s bij de Stedelijke Adviesraad Milieu en Natuur; 

vanuit de Stedelijke Adviesraad Noord-Zuid hebben we graag aandacht voor een ander aspect: 

eerlijke handel. Minder in de kijker maar ook minder een verplichting. Terwijl het volgens ons net 

een stuk gemakkelijker zou moeten zijn om hier vooruitgang te boeken: eerlijke handel is in het 
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productsegment voedsel al lang geen onbekende meer en kan een grote impact hebben voor 

producenten in het Globale Zuiden.  

We hebben voor het bestuur van Stad Gent dan ook enkele vragen over dit aspect: 

• Hoe wordt het onderdeel ‘eerlijke handel’ geëvalueerd door Stad Gent als het gaat over de 
eetstanden op de Gentse Feesten? Werd hier op ingetekend en hoe? Zijn hier cijfers 
beschikbaar van het gebruik van eerlijke producten? 

• Hoe wil Stad Gent in de toekomst het gebruik van eerlijke producten verder verankeren in de 
eetstanden op de Gentse Feesten? Wordt gekeken richting de verplichting van het gebruik van 
(minstens één) eerlijk product(en) of volgt Stad Gent de piste van het stimuleren van gebruik 
van eerlijke producten? Of wordt eerlijke handel niet langer opgenomen? 

• Indien eerlijke handel verder opgenomen wordt: zal Stad Gent begeleiding voorzien voor de 
handelaars die voeding willen aanbieden tijdens de Gentse Feesten 2023?  

Wat de laatste vraag betreft, wil de Stedelijke Adviesraad Noord-Zuid graag assistentie verlenen: 

onder de leden van de adviesraad zitten enkele experts wat eerlijke handel betreft, we helpen 

betrokken handelaars graag verder. We wijzen ook graag op de samenwerking tussen Stad Gent en 

Oxfam Wereldwinkel Gent-centrum, Gent Fair Trade, die een hoop expertise opgebouwd heeft de 

afgelopen jaren en ongetwijfeld een sterke partner kan zijn in het verduurzamen van het 

voedselaanbod tijdens de Gentse Feesten. 

• Hoe en wanneer zullen actoren zoals Gent Fair Trade en de Stedelijke Adviesraad Noord-Zuid 
betrokken worden in aanloop naar de Gentse Feesten 2023?  

 
 

Hoe kwam dit advies tot stand? Wie werd betrokken bij het advies? 
 
De werkgroep ‘fair trade’ binnen de adviesraad formuleerde een voorstel dat vervolgens op de 
STANZ-bijeenkomst van 15 september besproken en goedgekeurd werd. 
 

 
Hoogachtend, 
 
 

 
 
Annelies Verdoolaege  
Voorzitter STANZ  
 


